
Protokoll fört vid Humanistiska doktorandrådets möte den 11 oktober 2004 
 
Närvarande: Ilona Hanke (litteraturvetenskap), Jessica Sjöblom (konstvetenskap), Marousia 
Korolczyk (moderna språk), Per Löwdin (DO), Carina Johansson (nordiska språk), Tomas 
Högberg (fakultetssamordnare hist-fil.), Annika Berg (idé- och lärdomshist.), Sara Lilja 
(engelska), Linnéa Anglemark (engelska), Jesper Ducander (ABM), Daniel Löwenborg 
(arkeologi), Henrik Berg (antiken/genusvetenskap), Johanna Udehn (etnologi), Jens Widding 
(historia), Linus Johansson (musik), Linn Areskoug (litteraturvetenskap) 
 
Anmält förhinder: Alan Pejkovic (engelska), Kirsi Höglund (moderna språk), Jan Agertz (?) 
 

1. Mötet öppnades. 
 
2. Till mötesordförande valdes Linus Johansson. Till justeringspersoner tillika 

rösträknare valdes Daniel Löwenborg och Sara Lilja. 
 
3. Kallelsen godkändes. 
 
4. Dagordningen fastställdes. 
 
5. På grund av administrativa problem bordlades godkännandet av föregående 

mötesprotokoll. 
 
6. Meddelanden (ordningen i mötesprotokollet skiljer sig från dagordningen) 

a) Institutionerna: Marousia Korolczyk meddelade om en sammanslagning av 
doktorandföreningar på institutionen för Moderna språk. Annika Berg 
meddelade att institutionen för idé- och lärdomshistoria ska utlysa ett par 
doktorandtjänster. Sara Lilja och Linnéa Anglemark meddelade att man har 
bildat en doktorandförening på engelska institutionen. Jesper Ducander 
meddelade att man har anställt en ny doktorand på ABM. Daniel Löwenborg 
meddelade att doktorandföreningen på arkeologiska institutionen har utökats 
till att omfatta alla tre avdelningar på institutionen, samt att en undersökning 
från Previa om förbättrad miljö på arbetsplatsen har beställts. Henrik Berg från 
samma institution meddelade att en ny doktorand ska tillsättas.  

b) Hist-filosofiska fakultetsnämnd: Ilona Hanke och Annika Berg meddelade 
angående Saldénska utredningen om riktlinjer för lärares möjligheter att forska 
i tjänsten (se Annika Bergs mailutskick). Riktlinjerna är inte beslutade ännu 
och utredningen är en fråga att bevaka i framtiden. Representanterna efterlyser 
aktiv diskussion i HDR samt att doktorander på institutionerna informeras.  

c) Doktorandnämnden: Per Löwdin informerade om doktorandgasken och 
påminde om inbjudan av handledare.  

d) KVDU: Per Löwdin meddelade om val av ny ordförande (Ann Blückert, 
Nordiska språk).  

e) Forskarutbildningsnämnden för Språkvetenskapliga fakulteten: Marousia 
Korolczyk meddelade att man diskuterar förslag om att huvudprincipen i 
fördelning av studiestöd ska ändras. Det råder oenighet mellan lektorer och 
doktorander i denna fråga. Det diskuteras även förslag för 
handledningskriterier angående minimihandledningstimmar för 
huvudhandledare och biträdande handledare, samt utformning av den 
individuella studieplanen. Det ska vara en gemensam policy för 
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språkvetenskapliga fakulteten. Detta kommer att behandlas på nästa 
forskarutbildningsnämndsmöte. Forskarutbildningsnämnden kommer att 
ombildas. Representanten efterlyste diskussion och åsikter kan skickas per e-
post till Marousia Korolczy på Moderna språk. Per Löwdin svarade att enligt 
förordningen kan fakultetsnämnden ändra den individuella studieplanen, vilket 
innebär att handledare har stort inflytande på doktorandens arbete, och 
uppmanar representanter att bevaka förordningen och följa utvecklingen noga.  

f) DO: Per Löwdin meddelade om forskningspolitisk proposition och att teknik, 
medicin och naturvetenskap tilldelas stora summor forskningsstöd.   

 
7. Fyllnadsval 

a) Daniel Löwenborg valdes som ordförande i HDR. 
b) Henrik Berg valdes som kassör i HDR. 
c) Jens Widding valdes som hist-fils ordinarie representant i fakultetens 

rekryteringsgrupp. Sara Lilja valdes som ordinarie representant i 
språkvetenskapliga fakultetens rekryteringsgrupp, Linnéa Anglemark valdes 
som suppleant i densamma.  

 
8. Arbetsmiljön i Engelska parken 

a) Jens Widding meddelade om branddörrar som inte går att öppna, att taket har 
spruckit och problem med logistik till Karin Boyebiblioteket.  

b) Linus Johansson meddelade om dålig luft och problem med värme, samt buller 
från närliggande lokaler. 

c) Annika Berg meddelade om bra ventilation men att det istället är för kallt. 
d) Ilona Hanke meddelade om lås på fönster och eventuell utdelning av nycklar.  
e) Linnéa Anglemark meddelade om hantverkare som inte låser efter sig. 
f) Jessica Sjöblom meddelade om oljud från musikvetenskapen.  
g) Marousia Korolczyk meddelade om att datorer har bytts ut och att doktorander 

och annan personal har nycklar enligt flera olika nivåer. 
h) Daniel Löwenborg meddelade om stölder från bibliotek och att biblioteket inte 

är funktionellt, vilket borde tas upp på nästa möte.  
 

9. Övriga frågor: Prolongation för Pedagogiska kursen. Sara Lilja meddelade att engelska 
institutionen har beslutat om att doktorander får 3 veckors prolongation för den 
Pedagogiska kursen. Andra kombinationer (prolongation + tillgodoräknande av kurs 
inom doktorandutbildningen) har också diskuterats. Doktorandrepresentanter förde 
frågan i institutionsstyrelsen. Beslut om detta har tagits på institutionen i väntan på ett 
fakultetsgemensamt beslut. Detta är en punkt som bör diskuteras vid nästa HDR-möte. 

 
10. Mötet avslutades. 

 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
Linn Areskoug, sekreterare                                                       Linus Johansson, ordförande 
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Justeras: 
 
 
Daniel Löwenborg                                                                     Sara Lilja  
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